

一天10句商务口语(12) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/646/2021\\_2022\\_\\_E4\\_B8\\_80\\_E5\\_A4\\_A910\\_E5\\_8F\\_c96\\_646243.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022__E4_B8_80_E5_A4_A910_E5_8F_c96_646243.htm)

身处职场的白领们有时是否不止如何用英文表达自己的感受or形容一些事情？这下不用犯愁啦，且看小编为大家奉上的最实用的商务口语吧~1

天10句，攻克口语！ 1 I ' d like to introduce you to our company. Is there anything in particular you ' d like to know? 我将向你介绍我们的公司，你有什么特别想知道的吗？ 2 I ' d like to know some information about the current investment environment in your country. 我想了解一下贵国的投资环境。 3

I ' d like to know something about your foreign trade policy. 我非常想了解有关贵国对外贸易的政策。 4 It is said that a new policy is being put into practice in your foreign trade. 据说你们正在实施一种新的对外贸易政策。 5 Our foreign trade policy has

always been based on equality and mutual benefit and exchange of needed goods. 我们的对外贸易政策一向是以平等互利、互通有无为基础的。 6 We have adopted much more flexible methods in our dealings. 我们在具体操作方法上灵活多了。 7 We have

mainly adopted some usual international practices. 我们主要采取了一些国际上的惯例做法。 8 You have also made some readjustment in your import and export business, have you? 你们的

进出口贸易也有一些调整，对吗？ 9 We are sure both of us have a brighter future. 我们相信双方都有一个光明的前景。 10 How would you like to proceed with the negotiations? 你认为该怎样来进行这次谈判呢？ 相关推荐：#0000ff>一天10句商务口语汇

总 更多谈判英语--请点击进入到-#0000ff>百考试题--#0000ff>  
实用英语站-#0000ff>谈判英语栏目 100Test 下载频道开通，各  
类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)